






**ALL AFRICA CONFERENCE OF CHURCHES (AACC) -
CONFERENCE DES EGLISES DE TOUTE L'AFRIQUE (CETA)**

AACC-CETA

 P.O BOX 14205-00800, Waiyaki Way, Nairobi, Kenya
 secretariat@aacc-ceta.org | www.aacc-ceta.org
 +254 724 253 354 | +254 204 441 338

11 March 2025

Dear AACC Members and Partners

RE: 2025 All Africa Youth Congress – Change of Venue

Receive fraternal greetings from the All Africa Conference of Churches (AACC) Secretariat in Nairobi – Kenya. Since the registration portal for participants to express intent in participating in the 2025 AAYC opened on 4th December 2024, I am delighted about the impressive number of applications so far received from young people across the Continent and I appreciate the entire AACC fraternity for the support so far rendered towards this cause.

With this letter, I am kindly notifying all AACC members and partners that the venue for the 2025 AAYC has been changed from Addis Ababa, Ethiopia, as earlier communicated to Nairobi, Kenya. The Congress will therefore, take place in Nairobi, Kenya from 31st October to 5th November 2025, including arrival and departure dates. This decision was informed by news from the Ethiopian Evangelical Church Mekane Yesus on the potential impact of the ongoing corridor development processes in Addis Ababa on the congress preparations.

I am encouraging all African young people (aged 18 to 35 years) within the AACC constituency in Africa and the diaspora who have not yet expressed interest to participate in the congress to register using the links at: [Delegate Registration | AACC- All Africa Youth Congress](#) (before 30th April 2025). All participants should strive to meet their travel costs and prepare to contribute a registration fee of 100 USD towards other congress requirements. Churches and all able entities are strongly encouraged to support the young people's endeavours to participate in the congress in all possible ways. Similarly, all AACC partners interested in contributing to the congress program through side events and other activities to express interest using the link: [Side Event Registration | AACC- All Africa Youth Congress](#) (before 30th April 2025). Each side event is encouraged to financially contribute towards the congress budget. For more details about the All Africa Youth Congress, please check the AACC website at [Home | AACC- All Africa Youth Congress](#) or/and see the concept note attached. In case of any inquiries, please contact the AACC Executive Secretary, Youth at Email: youthcongress@aacc-ceta.org; Tel. +254706760871, or using any of the official AACC address for the Secretariat and the Sub offices.

Thank you very much.

Yours faithfully,

Rev Dr Fidon Mwombeki
The General Secretary.
Africa: My Home. My Home.

SUB OFFICES:

**African Union Liaison Office: Ledta Sub-City, Woreda 03,
Addis Ababa, Ethiopia**
Tel: +251 113 851171 / +251 113 851158
E-mail: aulliaison@aacc-ceta.org

**Lomé Régional Office: 01 B.P. 2268 - Lomé 01, 1235, Rue de la
Paix Bè-Château, Lomé, Togo**
Tel: +228 93501626
Email: bureauregional@aacc-ceta.org



11 Mars 2025

Chers membres et partenaires de la CETA

OBJET : Congrès des Jeunes de toute l'Afrique 2025 - Changement de lieu

Recevez les salutations fraternelles du Secrétariat de la Conférence des Eglises de toute l'Afrique (CETA) à Nairobi - Kenya. Depuis l'ouverture, le 4 décembre 2024, du portail d'inscription permettant aux participants d'exprimer leur intention de prendre part aux Congrès des Jeunes de Toute l'Afrique 2025, je me réjouis du nombre impressionnant de candidatures reçues à ce jour de la part de jeunes de tout le continent et j'apprécie l'ensemble de la fraternité de la CETA pour le soutien qu'elle a apporté jusqu'à présent à cette cause.

Par cette lettre, j'ai l'amabilité de notifier à tous les membres et partenaires de la CETA que le lieu du Congrès des Jeunes de toute l'Afrique 2025 a été déplacé d'Addis-Abeba, Ethiopie, comme précédemment communiqué, à Nairobi, Kenya. Le Congrès aura donc lieu à Nairobi, au Kenya, du 31 octobre au 5 novembre 2025, y compris les dates d'arrivée et de départ. Cette décision a été motivée par des informations de l'Église Évangélique Éthiopienne Mekane Yesus sur l'impact potentiel des processus de développement du corridor en cours à Addis-Abeba sur les préparatifs du congrès.

J'encourage tous les jeunes Africains (âgés de 18 à 35 ans) de la communauté de la CETA en Afrique et de la diaspora qui n'ont pas encore exprimé leur intérêt à participer au congrès à s'inscrire en utilisant le lien suivant : [Delegate Registration | AACC- All Africa Youth Congress](#) (avant le 30 avril 2025). Tous les participants doivent s'efforcer de couvrir leurs frais de voyage et se préparer à contribuer aux frais d'inscription de 100 USD pour les autres exigences du congrès. Les églises et toutes les entités capables sont fortement encouragées à soutenir les efforts des jeunes pour participer au congrès de toutes les manières possibles. De même, tous les partenaires de la CETA intéressés par une contribution au programme du congrès par le biais d'événements parallèles et d'autres activités peuvent manifester leur intérêt en utilisant le lien : [Side Event Registration | AACC- All Africa Youth Congress](#) (avant le 30 avril 2025). Chaque organisateur d'événement parallèle est encouragé à contribuer financièrement au budget du congrès. Pour plus d'informations sur le Congrès des jeunes de toute l'Afrique, veuillez consulter le site web de la CETA à l'adresse suivante [Home | AACC- All Africa Youth Congress](#) ou/et voir la note conceptuelle ci-jointe. Pour toute question, veuillez contacter le Secrétaire exécutif de la CETA chargé de la jeunesse à l'adresse électronique suivante : youthcongress@aacc-ceta.org ; Tél. +254706760871, ou en utilisant l'une des adresses officielles de la CETA pour le Secrétariat et les Sous-bureaux.

Merci beaucoup.

Sincèrement vôtre en Christ,

Rev Dr Fidon Mwombeki
Le Secrétaire Général
Afrique : Ma Maison. Mon Avenir

SUB OFFICES:

African Union Liaison Office: Ledta Sub-City, Woreda 03,
Addis Ababa, Ethiopia
Tel: +251 113 851171 / +251 113 851158
E-mail: aulliaison@aacc-ceta.org

Lomé Régional Office: 01 B.P. 2268 - Lomé 01, 1235, Rue de la
Paix Bè-Château, Lomé, Togo
Tel: +228 93501626
Email: bureauregional@aacc-ceta.org

